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kuryr 17. září 2023

Covid-19: Německý pacient nula nemilosrdně vyvrátil
panický příběh

infokuryr.cz/n/2023/09/17/covid-19-nemecky-pacient-nula-nemilosrdne-vyvratil-panicky-pribeh

Začátkem roku 2020 se také v německém mediálním aparátu
spustil panický stroj kolem SARS-CoV-2. První Corona
„pacient“ byl registrován na konci ledna: Pocházel z Bavorska a
měl se nakazit od kolegy z práce z Číny, který přijel do Německa
na školení. V únoru pak řekl „Bayern 1“ , co se mu stalo – a
zcela vyvrátil narativ strachu, který už tehdy mainstream dal
dohromady.

Rozhovor s tímto mužem nedávno získal mezinárodní pozornost
poté, co o něm kritická média jako DailySceptic informovala v
angličtině. Hned v úvodu rozhovoru pacientka uvedla: „Můj zdravotní
stav je skvělý, jsem opravdu v top formě. Vlastně jsem se nikdy
necítil špatně.”

Toto prohlášení mělo vzbudit celostátní pozornost, ale dostalo se asi
jen málokomu. Místo toho na všech kanálech panovala neustálá
Corona panika. Všude se mluvilo o zvyšujících se „počtech infekcí“ a
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SARS-CoV-2 byl popisován jako virus s konečným zabijákem. Koho
zajímala osobní zkušenost? Alarmismus se prodával lépe – a byl
politicky žádoucí.

To, co bylo pro „Pacienta Zero“ v té době bolestivé, nebyla nemoc,
ale karanténa. Pár dní po schůzce se zmíněným kolegou z Číny si
všiml škrábání v krku a kašle, měl přechodnou horečku a proto
úspěšně bral paracetamol. Pro něj byla věc zapomenuta již po
pouhých třech dnech. Pak ale přišla informace, že dotyčný kolega
byl test pozitivní – a navíc měl pozitivní korona test.

Byl narychlo umístěn do karantény v Mnichově. Tam si rychle všiml,
že lékaři na místě se potýkají s výrazně horšími nemocemi než
Covid-19, a proto ho děsivé zprávy v médiích
neznepokojovaly. „Pacient nula“ byl následován dalšími lidmi, kteří
byli v karanténě na klinice: „Všichni jsme byli v pořádku ,“ uvedl
muž v rozhovoru, ale postiženým bylo stále dovoleno odejít až po
několika týdnech. “A na nás se nepočítalo.” Tak řekli: Ve
Schwabingu je jen hrstka pacientů, jsou izolovaní, žádný
problém, mohou tam zůstat ještě pár dní nebo, hádám, týdnů.To
je prostě psychický tlak, který nás trápil nejvíc.” Žádná fyzická
nemoc, ale obrovský psychický tlak: celá populace se bude v příštích
letech cítit jako on.

Závěrem uvedl, že chřipku považuje za vážnější nemoc než
Covid-19:

Všem bych nejprve doporučil zachovat klid. Je to samozřejmě nový
virus, který je známý. Ale není to tak hrozné jako chřipka. Takže
tohle je opravdu typ nachlazení. Špatná věc je, že můžete
detekovat virus a pak dostanete razítko. Musíte to prostě
přijmout. Pokud nemáte žádné preexistující podmínky, nikdy to
nebude špatné. Ale pokud máte již existující onemocnění a
dostanete například chřipku, pak to bude mnohem, mnohem
vážnější.
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zdroj

V rozhovoru jasně uvedl, že průběh nemoci není takový, jak jej
vykreslují média. Hned na začátku odsoudil, že „spousta věcí je
zkreslená a už se nezakládá na faktech“. Uvádí, že někteří rodiče v
jeslích, které v té době navštěvovala jeho dcera, byli „hysteričtí“ kvůli
jeho pozitivnímu testu – zjevně přímý důsledek poplašného hlášení,
protože se měl dobře. On sám byl v době rozhovoru stále
testován, ale tehdy, v únoru 2020 (!), poukázal na to, že testy
PCR byly nesmyslné:

Je to tak, budu nadále pravidelně testován, dokud se neprokáže, že
poslední jiskra tohoto viru je pryč. To ale neznamená, že je
koronavirus stále aktivní. Nyní hledají DNA. Ale to je mrtvá DNA,
abych tak řekl.

zdroj

Mužovy popisy mohly být průlomové v boji s tímto virem, kdyby jim
byla věnována pozornost. Namísto škodlivého strašení, podkopávání
základních práv zbytečnými restrikcemi a masovým očkováním s
dlouhodobými, dodnes těžko předvídatelnými následky, bylo třeba
spoléhat na rozum a obezřetnost a zaměřit se na ochranu skupin
lidí, kteří byli vážně nemocní, a tedy vlastně zranitelný posílením
imunitního systému a podáváním vitamínu D a účinnými léčebnými
metodami. Ale to nechtěli slyšet…
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